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Geachte meneer Peeters en mevrouw Heine, 
 
Op 19 april 2021 heeft u het college enkele vragen gesteld inzake evenementenvergunningen nu in 
coronatijd. Vanwege het feit dat de bevoegdheid om een evenementenvergunning te verlenen bij mij 
ligt, zal ik deze vragen beantwoorden. Onderstaand treft u de beantwoording aan van de vragen die 
uw heeft gesteld. 
  
Vraag 1: 
Deelt het college onze mening dat evenement-organisatoren zoveel als mogelijk dienen te worden 
ondersteund en ambtelijke drempels voorkomen dienen te worden bij het organiseren van 
evenementen, zodra de coronaregels dit weer toestaan?  
 
Antwoord 1: 
Ja 
 
Vraag 2: 
Op welke manier gaat de gemeente momenteel om met vergunningsaanvragen voor later dit jaar?  
 
Antwoord 2: 
In het openingsplan van het Kabinet is bij stap 4 opgenomen dat evenementen weer zijn toegestaan. 
Dit betekent dat mogelijk op zijn vroegst er vanaf 16 juni weer evenementen kunnen plaats vinden.  
Organisatoren van evenementen na die datum zijn of worden door ons actief benaderd om, voor 
zover zij dit nog niet hebben gedaan en zij hun evenement nog niet hebben geannuleerd, een 
aanvraag voor een evenementenvergunning binnen de gestelde indieningstermijn van 8 weken in te 
dienen. Hierbij vragen wij rekening te houden met verschillende scenario’s. De aanvraag wordt dan, 
voor zover mogelijk op de overige niet corona onderdelen, in behandeling genomen. Zodra de 
landelijke coronamaatregelen/restricties voor evenementen bekend worden, zullen wij deze delen 
met de aanvragers. De aanvragers zullen wij vragen of zij hun aanvraag willen voortzetten of 
intrekken. Indien zij de aanvraag willen voorzetten zullen zij binnen een redelijke termijn hun 
aanvraag moeten aanvullen ten aanzien van de gestelde coronamaatregelen/restricties en zal de 
gemeente, inclusief advies van de hulpdiensten, in de gelegenheid moeten zijn om dit te kunnen 
beoordelen. 
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Vraag 3: 
Is het college bereid te onderzoeken of het werken met zogeheten concept-
evenementenvergunningaanvragen uitkomst kan bieden, waarbij organisatoren in een vroeg stadium 
bij de gemeente kunnen verkennen aan welke voorwaarden de definitieve vergunning zal moeten 
voldoen, zodat zij te zijner tijd het vergunningstraject snel en soepel kunnen doorlopen?  
 
Antwoord 3: 
De bij vraag 2 geschetste werkwijze komt grotendeels overeen met uw voorstel van een concept-
evenementenvergunning. Het vergunningstraject wordt zo veel als mogelijk regulier opgestart en 
doorlopen daar waar dit mogelijk is. Zodra de coronamaatregelen/restricties bekend zijn, wordt 
samen met de aanvragers beoordeeld wat dit betekent voor hun aanvraag en of de aanvraag al dan 
niet kan leiden tot het verlenen van een evenementenvergunning.  
 
Vraag 4: 
Is het verlenen van concept-evenementvergunningen een wijze voor het college om aanvragen te 
versnellen en vergemakkelijken voor evenement-organisatoren?  
 
Antwoord 4: 
Zie antwoord 2 en 3 
 
Vraag 5: 
Is deze motie bij het college bekend en heeft het college de VNG hier al over geraadpleegd?  
Zo ja, wat is hiervan de uitkomst en zo nee, waarom niet?  
 
 
Antwoord 5: 
De motie is bekend, het college wacht de uitkomst van het overleg tussen de evenementenbranche 
en de VNG af.  
 
Vraag 6: 
Onderzoekt het college momenteel naar ruimte in vergunningen voor verschillende 
coronascenario’s?  
 
Antwoord 6: 
Zoals gezegd wordt bij de aanvraag van een evenementenvergunning gevraagd om meerdere 
scenario’s aan te leveren, zodat bij het bekend worden van de coronaregels het vergunningsproces 
sneller kan worden afgerond. 
 

 


